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Verslag Jaarvergadering Plaatselijk Belang Noordbarge op 25 november 2022. 

Definitief ,vastgesteld in jaarvergadering van 17 november 2023 

 

Opening  

Deze jaarvergadering van Plaatselijk Belang Noordbarge wordt weer gehouden in het Terra College, in de hal 
van het nieuwe schoolgebouw aan de Huizingsbrinkweg 9. Er zijn ongeveer 50 Noordbargers aanwezig op 
deze vergadering, waaronder 7 van de 8 bestuursleden.  12 leden hebben zich afgemeld. Daarnaast zijn er 5 
vertegenwoordigers van de gemeenteraadsfracties van PvdA, Wakker Emmen, 50-plus en D66 aanwezig, en 
een journalist van het Dagblad van het Noorden.  

Tussen half acht en acht uur wordt er koffie en thee geschonken en kunnen de financiële stukken en (omdat 
enkelen daarom hadden gevraagd) de statuten worden ingezien. 

Om acht uur opent voorzitter Onno te Nuyl de vergadering en heet de aanwezige Noordbargers en de gasten 
hartelijk welkom. Hij vraagt iedereen de presentielijsten te tekenen. Vervolgens stelt Onno de overige 
bestuursleden voor. 

Op de vraag of de aanwezigen de volgorde van de agendapunten willen veranderen komt één reactie. Extra 
agendapunten hadden tot 48 uur voor de vergadering ingebracht moeten worden en dat is niet gebeurd. We 
volgen dus de rondgestuurde agenda. 

 

Verslagen 

Het verslag van de vorige jaarvergadering,  van 12 november 2021 komt aan de orde. De aanwezigen hebben 
geen commentaar, dus het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Ook het verslag van de secretaris over het verenigingsjaar dat loopt van 1 oktober 2021 tot en met 30 
september 2022 wordt aan de orde gesteld. Ook dit wordt goedgekeurd zonder wijzigingen, met dank aan 
de secretaris. 

 

Financiën 

Het financieel jaarverslag, opgesteld door de penningmeester, kon vanaf een half uur vóór de vergadering 
worden ingezien. Uit de zaal komt de opmerking dat er veel geld in kas zit, namelijk €82000. De voorzitter 
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bevestigt dit en zegt dat dit bedrag zo groot is door gestage groei over een groot aantal jaren, en nog wat 
extra groei doordat dat er in de Coronaperiode minder activiteiten zijn geweest.  Hij zegt dat goede 
voorstellen  om dit geld te besteden welkom zijn. Het bestuur is ook bezig ideeën te zoeken om het geld dat 
we jaarlijks van de gemeente krijgen als Erkend Overleg Partner te besteden. Een suggestie werd een paar 
dagen eerder gedaan door de burgemeester om enkele Smiley’s aan te schaffen, in eerste instantie  voor de 
Ermerweg. Uit de zaal wordt opgemerkt dat hier mogelijk een gemeente subsidie voor bestaat. 

 De kascommissie, bestaande uit Henk Zwols en Daniel Latour, heeft de boeken gecontroleerd, en meldt dat 
alles er keurig uitziet, en dat ze geen ongerechtigheden hebben gevonden. Hierna wordt aan de 
penningmeester en het bestuur decharge verleend. Henk Zwols wordt bedankt als kascommissielid. Hij heeft 
het nu twee keer gedaan. Op de vraag van de voorzitter wie het wil overnemen van Henk, biedt Erik Eilering 
zich aan. Hij vormt samen met Daniel de kascommissie voor het komende jaar. 

 

Bestuursverkiezing 

De voorzitter, Onno te Nuyl geeft een uitleg van de bestuurssamenstelling en de wijzigingen: 

Na de vorige jaarvergadering bestond het bestuur uit het gewenste oneven aantal van 9 bestuursleden. Na 
enkele maanden is Geert Koffeman, verkozen op de vorige jaarvergadering, om gezondheidsredenen weer 
gestopt met zijn bestuurswerk, waardoor er een vacature ontstond. De rest van het jaar is het bestuur met 
zijn achten doorgegaan. Voorzitter Onno te Nuyl treedt dit jaar af na 18 jaar lid van het bestuur en voorzitter 
te zijn geweest. Dit in lijn met wat hij op de vorige jaarvergadering al heeft aangekondigd. Daarmee zijn er 
twee vacatures in het bestuur. 

Ook zijn dit jaar zijn twee bestuursleden, Evelien van Eken en Elgar Feddema, aan het eind van hun eerste 
zesjarige bestuursperiode. Zij hebben zich allebei herkiesbaar gesteld.  

De voorzitter stelt voor Evelien en Elgar bij acclamatie te herbenoemen. De zaal gaat hiermee met applaus 
akkoord. 

Voor de twee andere vacatures (van Geert en Onno) is het bestuur actief op zoek gegaan naar kandidaten, 
en daarbij terecht gekomen bij Hans Kremer en Mans Stulen.  

Hans is vanavond niet aanwezig maar heeft in een brief zijn motivatie uitgelegd. Deze brief wordt door de 
secretaris voorgelezen: Hans is 56 jaar, woont sinds 2 jaar met Ria aan de Noordbargerstraat 84, is 27 jaar 
ondernemer geweest, en wil graag iets voor Noordbarge betekenen. Hij geeft ook aan in de wintermaanden 
(zoals nu) vaak elders te vertoeven. 

Mans stelt zich zelf voor: Hij is 54 jaar, van oorsprong Emmenaar, woont sinds 4,5 jaar aan de 
Huizingsbrinkweg in Noordbarge, de wijk waar zijn vader geboren is. Hij is actief geweest voor het 
Oranjefeest in Zuidbarge en wil nu graag iets voor Noordbarge doen. 
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Daarnaast heeft Jacob Habing zich kandidaat gesteld, als reactie op de oproep op de uitnodiging dat leden 
zich tot 48 uur voor de vergadering kunnen aanmelden als kandidaat-bestuurslid. 

Jacob vertelt van zichzelf dat hij sinds 2016 aan de Ermerweg woont en als bewoner betrokken is bij de 
ontwikkelingen van de Ermerweg en de Vrije School aan de Stroetweg. Hij zegt dat de bewoners daar zich 
niet gesteund voelen door het bestuur van Plaatselijk Belang. Jacob zegt dat hij hiermee toch al fanatiek 
bezig is, en dat hij dat goed kan doen in het bestuur van Plaatselijk Belang. 

Er ontstaat een kleine discussie tussen Onno en Jacob en enkele anderen over de combinatie van een 
deelbelang en belang van de hele wijk, mogelijke belangenverstrengeling, en de wet WBTR (Wet Bestuur en  
Toezicht Rechtspersonen).   Ook ontstaat een discussie over het wel of niet per mail mogen stemmen. 
Hierover beslist de voorzitter (in zijn rol volgens de statuten) dat stemmen per mail niet mee kunnen tellen 
omdat niet ieder lid vooraf op de hoogte gesteld kon worden wie de kandidaten waren en dat er per mail 
over gestemd kon worden. Via een geheime stemming op de jaarvergadering  wordt er daarom gekozen 
voor twee bestuursleden uit de drie kandidaten Hans Kremer, Mans Stulen en Jacob Habing. 

Elk gezin/adres dat lid is, en de contributie over 2022 al heeft betaald, heeft daarbij één stem en dient op 
een  stembriefje aan te geven wie van de drie kandidaten hij een tegenstem geeft. Een stemcommissie, 
bestaande uit Sisca Boonstra, Evelien van Eken en Ina Hoogeveen ziet toe op de procedure en telt de 
stemmen.  

De uitslag is als volgt: 

• Uitgebracht 35 stemmen, daarvan 3 ongeldig, dus 32 geldige stemmen. 
• Hans Kremer: 4 tegenstemmen 
• Mans Stulen: 5 tegenstemmen 
• Jacob Habing: 23 tegenstemmen 
• Daarmee zijn Hans Kremer en Mans Stulen gekozen tot bestuurslid. 

Jacob Habing merkt nog op dat hij vindt dat de verkiezingen niet correct zijn verlopen. 

Onno feliciteert Hans en Mans met hun verkiezing. Het bestuur heet ze van harte welkom in hun midden. 

Het bestuur meldt ook nog dat volgens de statuten de bestuursleden de taken onderling verdelen, en dat de 
afspraak is gemaakt dat Erna de Jonge voorlopig de taak van voorzitter gaat waarnemen. 

  

Pauze 

In de pauze is er ruim tijd voor een hapje en een drankje en om bij te praten, over de pas gehouden 
stemming, maar ook over andere zaken die de Noordbargers en de gasten belangrijk vinden. De gesprekken 
zijn zo geanimeerd dat het daarna wat moeite kost om iedereen weer op zijn plaats te krijgen voor het 
vervolg van de vergadering.  
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Bankjes en zitjes in Noordbarge 

Omdat de picknicktafel op de brink bij de Stoetbakoven in slechte staat is, vraagt het bestuur aan de 
aanwezige Noordbargers wat er mee moet gebeuren. Diverse dichtbij-wonenden willen graag dat het zitje zo 
snel mogelijk weggehaald wordt, omdat het een plek voor hangjongeren is, overdag voor scholieren van het 
Terra College en ’s avonds voor anderen. Zo als het er nu bij staat is het zelfs gevaarlijk. Mogelijk is het ook 
zinvol te gaan praten bij het Terra College. Ook wordt de bank bij de Asserbrinkvijver genoemd. Die ziet er 
ook slecht uit. Enkele anderen vinden bankjes in Noordbarge toch wel aantrekkelijk. Hangplekken voor niet-
jongere Noordbargers  zijn nodig.  Het bestuur belooft de opgebrachte meningen mee te nemen in de 
besluitvorming. 

 

Oud Papier Container 

Er wordt regelmatig rommel in en bij de papiercontainer aangetroffen: zaken die niet bij het oud papier 
horen worden er toch ingegooid, zoal tapijt, plastic, etc. Ook wordt er vaak papier naast de container gezet, 
als de container vol is, maar ook als dat niet zo is. Er wordt uit de zaal aan toegevoegd dat ook hier 
hangjongeren rondhangen, soms zelfs ‘s nachts.  ’s Zondags is er soms om zeven uur al activiteit, vooral voor 
de buren erg hinderlijk. De indruk is dat de hinder zeker voor een deel veroorzaakt wordt door niet-
Noordbargers. Uit de zaal komen geen duidelijke oplossingen, en elke alternatieve plaats voor de container 
zorgt ook weer voor problemen. 

Op een vraag over het belang van de container antwoordt het bestuur dat de papieropbrengsten een 
belangrijk deel zijn van de inkomsten van Plaatselijk Belang, zoals op het jaaroverzicht te zien is. Het grootste 
deel hiervan  komt via de container binnen, en iets minder via de maandelijkse zaterdagse ophaalronde.  

Het bestuur vraagt iedereen om het zelf netjes te houden en om op te letten dat anderen dat ook doen.  
Alles wat gezegd is vanavond zal het bestuur meenemen in volgende stappen.  

 

Vragen aan het bestuur 

Vóór de vergadering konden leden vragen stellen aan het bestuur. Hier is zeer beperkt op gereageerd: 

• Op eerdere vragen over het onderhoud van de Siebrandsbrug heeft de gemeente gereageerd 
dat de Siebrandsbrug op het onderhoudsplan voor 2023 staat en dat ook de leuningen dan 
geverfd gaan worden. De vragensteller heeft daar nog weer op gereageerd dat de leuningen 
van zodanig materiaal zijn dat het misschien beter is ze niet te verven. Het bestuur meldt dat 
dit ook op het overleg met B&W twee dagen geleden is opgebracht en de aanwezige 
ambtenaren hebben toegezegd dit aan de onderhoudsafdeling door te geven, maar daarbij niet 
te twijfelen aan de deskundigheid van die afdeling. 
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• Er is gevraagd naar de status van de plannen voor het voormalig Terra terrein: het bestuur 
zegt dat de actie nu bij projectontwikkelaars en gemeente ligt om een aanvraag voor 
wijziging van het bestemmingsplan in te dienen. Dit wordt in de eerste helft van 2023 
verwacht. Het bestuur heeft eerder aangegeven de huidige staat van de Scheperstraat te willen 
behouden, en het autoverkeer van en naar de nieuw te bouwen huizen daar niet langs te latern 
gaan, maar heeft daar weinig sympathie voor gevonden bij B&W en projectontwikkelaars. 
Uiteindelijk beslist de gemeenteraad. 
  

Rondvraag / Wat verder ter tafel komt 

• Verkeer: Aanwezigen komen met het voorstel om in Noordbarge een verkeerscommissie te 
starten waar dan niet alleen over de Ermerweg en de Stroetweg gesproken kan worden maar 
ook over de verkeerssituatie in andere straten. Door één van de gasten wordt opgebracht dat 
enkele andere wijken en dorpen daar goede ervaringen mee hebben. Het bestuur zal dit in 
overweging nemen. 

• Ermerweg: Door bestuurslid Elgar Feddema, in het verleden lid van de werkgroep onder 
leiding van de gemeente die de plannen besprak, wijst er nog eens op dat de keuzes rond de 
Ermerweg een resultaat zijn van de inbreng van vele partijen, die allen een belang hebben bij 
de Ermerweg, niet alleen de bewoners. En waar veel partijen meepraten zijn er veel 
meningen. Dit neemt het bestuur mee in alle contacten met de gemeente waar dit onderwerp 
aan de orde komt (zoals twee dagen geleden in het gesprek met B&W). Het bestuur 
overweegt nu, ook na het gesprek met B&W,  een of meer Smiley’s te plaatsen. Habing 
belooft het bestuur info door te sturen die aangeeft dat de gemeente dit mogelijk betaalt. Een 
aanwezig meldt nog dat hij onder de indruk is van de aanpassingen van de Ermerweg, maar 
zich wel realiseert dat de snelheid er te hoog ligt, wat overigens volgens hem op veel 30km 
wegen het geval is. Nieuw bestuurslid Mans Stulen vult nog aan vanuit zijn werkervaring dat 
een maximum snelheid van 30 km/uur vrijwel niet te handhaven is. 

• Bloemschalen: Lagon en Erna geven aan dat er in het bestuur gekeken wordt naar verfraaiing 
van de wijk door het plaatsen van bloemschalen aan lantaarnpalen, bijvoorbeeld aan de 
Ermerweg en de Noordbargerstraat. Er zit wel veel geld in de kas, de eenmalige kosten zijn 
wel te overzien, maar de jaarlijkse onderhoudskosten (elk jaar planten en regelmatig water 
geven op hoogte) maken het wel erg duur. Het bestuur zoekt nog verder. 
 

Afscheid Onno te Nuyl  

Namens het bestuur spreekt secretaris Sikko Boelema Onno en Thea te Nuyl toe: Sikko memoreert dat Onno 
18 jaar voorzitter is geweest van Plaatselijk Belang Noordbarge, en in die periode een soort burgemeester 
van Noordbarge was.  

Hans Jansma, voorzitter vóór Onno dat werd, haalt herinneringen op uit de eerste jaren van Onno’s 
voorzitterschap. 



Plaatselijk Belang Noordbarge 
Secretariaat: 
Oude Zuidbargerstraat 7 
7812 AV Emmen 

E-mail: plaatselijkbelangnoordbarge@gmail.com   
Internet: www.noordbarge.info 
Bank: NL85ABNA0502842180 
K.v.K.: 40047107 

 

 

Sikko vervolgt, en noemt daarbij onder anderen dat Onno zelf altijd probeerde geen partij te zijn in 
discussies, en daarmee probeerde tot een oplossing te komen waar zoveel mogelijk mensen mee konden 
leven. Dit gold bijvoorbeeld rond de herstructurering van de Ermerweg.  

Maar als Onno vindt dat iets belangrijk is voor heel Noordbarge dan gaat hij er voor met volle inzet, zoals bij 
de plannen voor nieuwbouw op het voormalig Terra terein, waarbij de authenticiteit van de Scheperstraat 
dreigde te verdwijnen. 

Onno heeft een goed geheugen en dat wordt vaak ingezet om nieuwere bestuursleden uit te leggen waarom 
vroegere bestuursbesluiten genomen zijn, en waarom ze niet gewijzigd moeten worden. 

Ook wijst Sikko op de vele contacten die Onno, en ook Thea hebben in Noordbarge en daarbuiten. 

Het bestuur dankt Onno en Thea voor de grote inzet over een lange periode en wenst ze nog vele jaren van 
gezondheid in ons mooie Noordbarge. 

Namens het bestuur worden vervolgens enkele cadeaux uitgereikt: de traditionele ets, een bos bloemen en 
een dinerbon. 

Onno dankt vervolgens alle Noordbargers en het bestuur voor het vertrouwen en de goede woorden en 
cadeaux. 

 

Sluiting 

Waarnemend voorzitter Erna de Jonge neemt daarna het woord en noemt de activiteiten op die de 
komende maanden zullen worden georganiseerd.  

Ze dankt vervolgens alle aanwezigen voor hun komst en hun inbreng, en nodigt iedereen uit nog even na te 
blijven voor een hapje en een drankje, en wenst iedereen daarna wel thuis. 

 

Sikko Boelema, secretaris Plaatselijk Belang Noordbarge 


